
Územní pobočka Hradec Králové svoji působnost datuje od roku 1990, kdy byl 

založen novodobý Boxerklub České republiky. Zakládající členové již předtím byli 

aktivními kynology v předchozích 

sdruženích. Členové pobočky, ať již 

hovoříme o současných či minulých, 

patří ke kynologům, o kterých můžeme 

říci, že jsou to „boxerkáři“ tělem i duší. 

Jsou aktivní na poli chovatelském, 

výcvikovém i výstavním. Je za nimi 

vidět kus kynologické práce. 

Pobočka v současné době sdružuje několik aktivních chovatelských stanic, které 

předávají své zkušenosti dále svým odchovům a snaží se tímto rozšířit řady přátel 

boxera. Můžete se s nimi seznámit prostřednictvím webových stránek pobočky.  

V oblasti pracovního výcviku může být pobočka hrdá na ty, kdo věnují svůj volný 

čas poslušnosti, stopám i obraně. A to posléze zúročují na chovatelských a 

pracovních zkouškách různých typů a úrovní. Nahlédneme-li do nedávné 

minulosti, současní členové pobočky jsou i mezi účastníky vrcholných akcí 

sportovní kynologie. I v rámci ATIBOXu dokázali získat cenná umístění. Komu, 

kde a co se podařilo, si můžete prohlédnou v následujícím souhrnu. 

2004 - ATIBOX WM Stříbro  

• Jaroslav Jirout – IPO2 – 2. místo 

2010 - STŘÍBRNÝ OBOJEK + CACT - Mistrovství republiky 

• Vladimír Žáček -  1. místo v kategorii IPO3  

• Petr Vlček - 1. místo v kategorii IPO1 

2010 - JUSTITZŮV MEMORIÁL 

• Vladimír Žáček - 1. místo v kategorii IPO3  

• Petr Vlček -  2. místo v kategorii IPO1  

2011 - ATIBOX WM Rakousko  

• Petr Vlček – vítěz v kategorii  IPO1 

2012 - ATIBOX stopaři  

• Petr Vlček – Vicemistr světa ATIBOX WM – FH 



Výcvikem a závoděním ve sportovní kynologii se v pobočce zabývají na vysoké 

úrovni i další členové – Jaroslava Petráčková či Ivo Miščuk. 

A jak je tomu na poli výstavním? Členové pobočky se rádi účastní různých typů 

výstav, a nechybí mezi nimi ani vrcholná akce ATIBOX – světová výstava boxerů, 

kde také mezi velkou konkurencí mají co říci. Už pouhé získání posudku 

s oceněním výborný je velkým úspěchem. Když k tomu přibude cenné umístění,  

tak to je co slavit! 

 

Víte, že přípravou a realizací první Světové 

výstavy ATIBOX 1999, která se konala v České 

Skalici, byla pověřena Územní pobočka Hradec 

Králové? Byla to mimořádná příležitost nejen 

pro vystavovatele, ale i diváky z  České 

republiky, vidět “doma“ to nejlepší, co 

boxerkářský svět v té době nabízel. 

 

Výstava, na kterou se 

přihlásilo celkem 382 

jedinců z 21 zemí světa, 

byla umístěna do velice 

hezkého prostředí 

přírodního areálu u vodní 

nádrže Rozkoš v České 

Skalici a organizačně byla 

výborně připravena. 

(zdroj Zpravodaj BK ČR) 

 

Nestorem pobočky je bezesporu pan Josef Dolejš (chovatelská stanice z Jo-Do), 

který má v sobě velkého ducha pro plemeno boxer. Jeho častý, dobře míněný 

výrok směrem k fenkám – „tak se ukaž, děvko,“ zažila řada z nás. Nevím, zda by 

si vůbec někdo troufnul odhadnout, na kolik štěňátek se usmál při svém působení 

jako poradce chovu či kolik boxerů prošlo přes jeho laťku při zkouškách chovnosti 

či kolik hodin strávil při pohledu na boxery jako rozhodčí exteriéru. Pokud 

můžeme o někom říci, že ví o boxerech vše, tak o panu Dolejšovi. 

 

A toto vše dělá z „Hradečáků“ pobočku s tradicí. Pobočka má tedy svoji minulost, 

žije přítomností a myslí na budoucnost. Od roku 2011 buduje nové webové 

stránky se svojí  mladší historií (http://bk-hk.webnode.cz). 



Členové pobočky se rádi scházejí na 

svých akcích, ať je to klubová výstava, 

členská schůze či výcvikové, nebo 

chovatelské akce. Na akcích se scházejí 

většinou v kynologickém areálu ZKO 

v České Skalici-Spytě.  

 

 

Klubové výstavy jsou od roku 2012 pořádány 

v Jaroměři, v příjemném prostředí kynologického 

areálu, kde se line i vůně pečeného selátka, aby 

zpříjemnila návštěvníkům a vystavovatelům jejich 

pobyt zde. Pamětníci si jistě vzpomenou, že 

předchozím zázemím pro tyto akce byl kynologický 

areál Žernov-Rýzmburk, také prima místo pro 

pořádání kynologických akcí. Podzimní termín klubové výstavy zde zajišťoval 

téměř vždy nádhernou barevnou kulisu zbarvujících se stromů, lahodící oku i 

fotoaparátu. 

Klubová výstava v roce 2015 zaznamenala „oprášení“ jedné tradice. V roce 1999 

slovo dalo slovo a pan Václav Venzhöfer věnoval pobočce nádherný skleněný 

pohár, který se měl stát „putovním“. Ale 

přišlo „ouvej“ a pohár byl nešťastnou 

náhodou poškozen. Nyní je tento pohár 

opraven a vystavován při příležitosti 

klubových výstav. Na jeho podstavec je 

umísťován štítek se jménem nejlepšího 

jedince výstavy. Prvním je z roku 1999 právě 

Václav Venzhöfer se svým psem Andy od 

Morového sloupu. To je příběh skleněného 

poháru – „hradeckého Vency“. 

V roce 2015 „oštítkoval“ tuto trofej předseda 

sboru rozhodčích BK ČR pan Jiří Suchý 

s fenkou Venezia Jisuko CZ, o rok později 

PhDr. Jan Cacek, Ph.D. se psem Endy 

Kronebox.  


